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Zápisnica 
 z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva Obce Kobyly 

konaného dňa 03.10.2024 v sále KD Kobyly 
 

 

 

Prítomní: -Radoslav Findiš, Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič,  Ing. Martin  Labanc, 

Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc, Ján Vasičkanin 

 -Ing. Jozef Šoltys – starosta obce 

 - Mgr. Iveta Prokopovičová, hl. kontrolór obce 

-ostatní prítomní podľa prezenčnej listiny 

-občania obce 

 

 

 

PROGRAM: 

 

1.   Otvorenie. 

2.   Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3.   Schválenie programu. 

4.   Kontrola uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 27.06.2024. 

5.   Žiadosti o finančný príspevok na prevádzku zariadení pre seniorov – schválenie. 

6.   Žiadosť o zriadenie vecného bremena Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a.s. 

– odpoveď. 

7.  Územný plán obce Kobyly - informácia  

8.   Obnova verejnej budovy – Základná a materská škola - informácia o ukončených 

prácach. 

9.   Obnova verejnej budovy- Základná a materská škola – výdavky, ktoré neboli 

súčasťou rozpočtu. 

10.  Rozpočtové opatrenia č.2 – schválenie. 

11.  Rôzne. 

12.  Záver.  

 

1. Otvorenie 

Rokovanie Obecného zastupiteľstva (ďalej OZ) otvoril a viedol Ing. Jozef Šoltys – starosta 

obce a privítal všetkých prítomných. Starosta obce konštatoval, že počet prítomných  

poslancov je 7 a OZ je spôsobilé rokovať a uznášať sa.  
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2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Za zapisovateľa bola určená Ing. Veronika Kundrátová  a za overovateľov zápisnice poslanci 

Ing. Marek Juskanič a Ing. Peter Skonc.   

 

3. Schválenie programu 

Starosta obce predložil OZ návrh programu rokovania podľa pozvánky zvolaného zasadnutia 

OZ obce Kobyly. Navrhol doplniť body programu Žiadosť o ukončenie nájomnej zmluvy 

a bod Čerpanie rezervného fondu – kapitálové výdavky. Poslanec Ing. Peter Skonc navrhol 

doplniť body VZN poplatok za rozvoj, Rekonštrukcia KSB dolné priestory, Interpelácie 

poslancov a Diskusia. 

Starosta obce dal hlasovať za schválenie pôvodného návrhu programu. 

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 2 Radoslav Findiš, Ján Vasičkanin 

ZDRŽAL SA: 0  

PROTI: 5 Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič, Ing. Martin Labanc, Ing. Slavomír 

Macek, Ing. Peter Skonc 

 

Pôvodný návrh  programu poslanci OZ neschválili. 

 

Starosta obce dal hlasovať za schválenie doplneného programu: 

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 5 Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič, Ing. Martin Labanc, Ing. Slavomír 

Macek, Ing. Peter Skonc 

ZDRŽAL SA: 2 Radoslav Findiš, Ján Vasičkanin 

PROTI: 0 

 

Poslanci 5 hlasmi schválili doplnený návrh programu rokovania s doplneným bodom 

programu Interpelácia poslancov. 

 

DOPLNENÝ PROGRAM: 

 

1.   Otvorenie. 

2.   Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3.   Schválenie programu. 

4.   Kontrola uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 27.06.2024. 

5.   Žiadosti o finančný príspevok na prevádzku zariadení pre seniorov – schválenie. 

6.   Žiadosť o zriadenie vecného bremena Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a.s. 

– odpoveď. 
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7.   Územný plán obce Kobyly – informácia.  

8.   Obnova verejnej budovy – Základná a materská škola - informácia o ukončených 

prácach. 

9.   Obnova verejnej budovy- Základná a materská škola – výdavky, ktoré neboli 

súčasťou rozpočtu.  

10.  Rozpočtové opatrenie č.2 – schválenie. 

11.  Žiadosť o ukončenie nájomnej zmluvy. 

12.  Čerpanie rezervného fondu – kapitálové výdavky. 

13.  VZN poplatok za rozvoj.  

14.  Rekonštrukcia KSB dolné priestory. 

15.  Rôzne. 

16.  Interpelácia poslancov. 

17.  Diskusia 

18.  Záver. 

 

4. Kontrola uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 27.06.2024 

Starosta obce predložil na rokovanie kontrolu uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 

27.06.2024 a konštatoval, že úlohy z neho vyplývajúce boli splnené, resp. sú v plnení. 

K danému bodu sa vyjadril Ing. Macek, o neplnení uznesenia č. 31/2024 týkajúceho sa 

parkovania obecného malotraktora v priestoroch požiarnej zbrojnice. 

 

Poslanci vzali informáciu na vedomie. 

 

5. Žiadosti o finančný príspevok na prevádzku zariadení pre seniorov – 

schválenie 

Starosta obce informoval poslancov o žiadostiach o finančný príspevok na prevádzku 

zariadení pre seniorov. Poslanec Ing. Labanc sa k danému bodu vyjadril, či je potrebné 

zaplatiť, keď vláda sľubovala zrušenie povinnosti obciam prispievať na tieto zariadenia, 

navrhol preto s príspevkom ešte počkať. Starosta sa vyjadril, že nie je stotožnený s 

požadou výškou príspevku. Navrhol iné sumy, ktoré boli určené na základe výpočtov 

a tabuliek a to konkrétne zariadenie Minor – výška príspevku: 348,-€, zariadenie ADM – 

výška príspevku: 384,-€,  a zariadenie ZOSKA KRUŽĽOV – výška príspevku: 277,-

€/jednorázový príspevok. Ing. Skonc sa informoval či daná úhrada by bola za rok 2024, načo 

ho starosta uistil, že návrh zmluvy je pre rok 2024. Po rozprave sa dohodli poslať návrh 

zmluvy jednotlivým zariadeniam ako bolo uvedené v rozprave.  

Starosta dal hlasovať za poslanie návrhu zmluvy pre zariadenie Minor s výškou príspevku 

348,-€ a zariadenie ADM s výškou príspevku 384,-€. 



4 

 

Hlasovanie 1: 

 

ZA: 7 Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič, Ing. Martin Labanc, Ing. Slavomír 

Macek, Ing. Peter Skonc, Radoslav Findiš, Ján Vasičkanin 

ZDRŽAL SA: 0  

PROTI: 0 

Poslanci schválili siedmimi hlasmi za poslanie návrhu zmluvy pre zariadenie Minor 

s výškou príspevku 348,-€ a zariadenie ADM s výškou príspevku 384,-€. 

Starosta v druhom hlasovaní predniesol návrh na dobrovoľný príspevok vo výške 277,-€ pre 

zariadenie ZOS Kružľov. 

Hlasovanie 2: 

 

ZA: 7 Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič, Ing. Martin Labanc, Ing. Slavomír 

Macek, Ing. Peter Skonc, Radoslav Findiš, Ján Vasičkanin 

ZDRŽAL SA: 0  

PROTI: 0 

Poslanci schválili siedmimi hlasmi návrh na dobrovoľný príspevok vo výške 277,-€ pre 

zariadenie ZOS Kružľov. 

 

6. Žiadosť o zriadenie vecného bremena Východoslovenská vodárenská 

spoločnosť, a.s. – odpoveď 

Starosta informoval poslancov o súhlase VVS, a.s. na žiadosť o zriadení vecného bremena 

bezodplatne na právo prechodu a zriadení NN prípojky k pozemkom. Ing. Skonc sa vyjadril, 

že je to pre nich nová informácia, keďže na poslednom zastupiteľstve, kde bol prítomný aj 

vlastník pozemkov pán Novák sa dohodlo, že sa osloví všetkých dotknutých vlastníkov 

pozemkov na spoločnom stretnutí kde by malo dôjsť k dohode ako postupovať ďalej. Starosta 

informoval, že náklady na zriadenie NN prípojky sú výlučne na vlastníkoch jednotlivých 

pozemkov, ktorí o tú prípojku budú žiadať. Obec to nebude stáť nič. Starosta sa vyjadril, že na 

poslednom zastupiteľstve bolo odporúčane vyskúšať cestu vecného bremena na konkrétnu 

cestu, taktiež ozrejmil, že túto alternatívu mu odporučili aj v Bardejove na VVS. Poslanci sa 

vyjadrili, že to pochopili tak, že sa zorganizuje stretnutie vlastníkov. Poslanci navrhli zvolať 

stretnutie vlastníkov dotknutých parciel a nájsť zhodné riešenie, odporúčajú starostovi zatiaľ 

nesúhlasiť s vecným bremenom. Tento bod sa odkladá k riešeniu na ďalšie OZ. 

7. Územný plán obce Kobyly – informácia 

Starosta informoval poslancov pokračovaní s UP. Informoval poslancov, že bola schválená 

dotácia vo výške 6 195,-€ , so spoluúčasťou obce vo výške 2 655,-€. Informoval poslancov 

o spôsobe vyúčtovania, ktoré je potrebné urobiť do 25.11.2024, s tým že dotácia by mala byť 

vyplatená do konca roka 2024. Konštatoval, že sa čaká na doplnenie pripomienok ŽP, ktoré 

by mali byť zapracované do 15.10.2024. Predpokladá sa, že koncom 11/2024, by mal byť 

územný plán pripravený na predloženie občanom k pripomienkovaniu.  

Poslanci vzali informáciu na vedomie. 
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8. Obnova verejnej budovy – Základná a materská škola – informácia 

o ukončených prácach 

Starosta informoval o ukončení prác na rekonštrukcii ZŠ a MŠ. Ďalej informoval, že zostáva 

dokončiť len práce, ktoré sú v réžii obce (sokel na schodišti do ZŠ). Informoval poslancov, že 

bola prijatá zálohová platba vo výške 530 000,-€ a tie boli uhradené dodávateľovi. Informoval 

tiež, že išla žiadosť o predfakturáciu na ďalšie faktúry. Taktiež informoval o podaní 

zmenového konania z dôvodu neočakávaných prác, a zmien, ktoré vznikli v priebehu prác ako 

bola výmena bleskozvodov, kde pôvodný už bol nevyhovujúci. Poslanec Ing. Skonc sa opýtal, 

keď prebehla kolaudácia či nebolo možné stretnúť sa v priestoroch aby aj oni videli čo sa 

urobilo. Poslanci požiadali či by nemohli vidieť nové zrekonštruované priestory, dohodli sa 

zo starostom na stretnutí v priestoroch školy.  

Poslanci vzali informáciu na vedomie. 

9. Obnova verejnej budovy – Základná a materská škola – výdavky, ktoré 

neboli súčasťou 

Starosta obce informoval poslancov o výdavkoch na prácach navyše. Išlo o výdavky spojené 

zo sociálnymi zariadeniami v priestoroch MŠ. Ďalej informoval o nákladoch spojených 

z rozvodmi na inštaláciu dátových rozvodov do jednotlivých tried ZŠ a MŠ. Poslanec Ing. 

Labanc podotkol, že náklady boli ale nevideli výberový proces, na základe ktorého bol 

vybraný dodávateľ. Starosta mu oponoval, že práce robil dodávateľ, ktorý pracoval na 

rozvodoch, elektrine počas rekonštrukcie.  

Starosta dal hlasovať za  schválenie  navýšených výdavkov spojených  s projektom Obnovy 

budovy ZŠ a MŠ, ktoré neboli súčasťou rozpočtu a to: rozšírenie detských toaliet v MŠ 

v sume € 1080,- rozšírenie dátových rozvodov v ZŠ v sume € 2155,15,- a rozšírenie dátových 

rozvodov v MŠ v sume € 1337,83,- 

Hlasovanie : 

 

ZA: 7 Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič, Ing. Martin Labanc, Ing. Slavomír 

Macek, Ing. Peter Skonc, Radoslav Findiš, Ján Vasičkanin 

ZDRŽAL SA: 0  

PROTI: 0 

 

Poslanci  siedmimi hlasmi schválili navýšené výdavky spojené s obnovou budovy 

Základná a materská škola, ktoré neboli súčasťou rozpočtu. 

10.  Rozpočtové opatrenia č.2 – schválenie 

Starosta obce spolu s poslancami diskutovali o jednotlivých bodoch rozpočtových opatrení, 

nakoľko potrebujú vysvetlenie v niektorých položkách od účtovníčky. Daný bod sa 

neschvaľoval. Vrátia sa k nemu na najbližšom zastupiteľstve, po vysvetlení položiek od 

účtovníčky. 

Tento bod sa presúva na prerokovanie na najbližšom zasadnutí OZ. 
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11.  Žiadosť o ukončenie nájomnej zmluvy 

Starosta obce informoval poslancov o prijatej žiadosti od Jozefa Nováka o ukončení nájomnej 

zmluvy. Poslanci spolu zo starostom sa dohodli na ukončení nájomnej zmluvy dohodou 

k dátumu 10.10.2024, spísaním protokolu o odovzdaním majetku obci a odovzdaním kľúčov. 

V rozprave k tomuto bodu sa spoločne zhodli o možnosti znovu založiť obecnú knižnicu 

a poskytovať priestory pre mamičky z deťmi alebo na stretnutia klubu dôchodcov. 

Starosta dal hlasovať za prijatie žiadosti od Jozefa Nováka o ukončení nájomnej zmluvy 

k dátumu 10.10.2024 

Hlasovanie : 

ZA: 7 Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič, Ing. Martin Labanc, Ing. Slavomír 

Macek, Ing. Peter Skonc, Radoslav Findiš, Ján Vasičkanin 

ZDRŽAL SA: 0  

PROTI: 0 

 

Poslanci schválili siedmimi hlasmi ukončenie nájomnej zmluvy dohodou ku dňu 10.10. 

2024. 

12.  Čerpanie rezervného fondu – kapitálové výdavky 

Starosta obce predniesol návrh použitia rezervného fondu, na úhradu výdavkov obce ktoré 

predstavujú nákup šesťuholníka na detské ihrisko, úpravu parkoviska pri evanjelickom 

cintoríne. Medzi starostom a poslancami prebehla k tomuto bodu rozprava. Poslanec Ing. 

Labanc vyjadril názor, že s týmto návrhom nesúhlasí, pretože peniaze sú určené na 

rekonštrukciu spodnej sály KSB. Starosta informoval poslancov o finančnej situácii obce. 

Poslanci sa zhodli, že zatiaľ nie je potrebné použitie týchto prostriedkov. Navrhli počkať, 

prípadne sa k tomuto bodu vrátiť na ďalších zastupiteľstvách. 

13.  VZN poplatok za rozvoj 

V rozprave k tomuto bodu poslanci odporučili dať vypracovať starostovi VZN poplatok za 

rozvoj s platnosťou od 1.1.2025. Suma poplatku za rozvoj bude 10,-€/m2 zastavanej plochy. 

Starosta dal hlasovať za návrh vypracovania VZN poplatku za rozvoj. 

Hlasovanie : 

ZA: 6 Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič, Ing. Martin Labanc, Ing. Slavomír 

Macek, Ing. Peter Skonc, Ján Vasičkanin 

ZDRŽAL SA: 1 Radoslav Findiš  

PROTI: 0 

 

Poslanci schválili šiestimi hlasmi návrh vypracovanie VZN poplatku za rozvoj. 

14.  Rekonštrukcia KSB dolné priestory 

Poslanec Ing. Skonc sa opýtal v akom stave je MAS žiadosť, ktorá bola podávaná na projekt 

rekonštrukcie dolných priestorov sály. Starosta mu odpovedal, že stále sa čaká na schválenie 

v Nitre. Čakáme na rozhodnutie aby sme mohli začať s prácami, sme v poradí avšak majú 

meškanie. Poslanci chcú začať z rekonštrukciou, aspoň s prípravnými fázami vypratania 
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priestorov a úpravy ich do „holobytu“, keďže sa ukončil projekt školy je na to priestor. 

Navrhol aby tieto prípravné práce uskutočnili naši obecní zamestnanci. Vypratanie spodných 

priestoroch (resp. majetku – starý nábytok a pod.) prebehne riadne inventarizáciou majetku, 

spraví sa inventarizačný zápis o vyradení majetku. Navrhli termín na vypratanie týchto 

priestorov do 30.11.2024. 

Poslanci odporučili starostovi začať s vypratávaním spodných priestorov sály KSB 

s termínom ukončenia najneskôr do 30.11.2024. 

15. Rôzne  

Starosta obce v bode rôzne informoval poslancov o: 

- začiatok školského roka, počet detí v ZŠ a MŠ, informoval ich o tom, že prevádzkový 

poriadok je na schvaľovaní na RÚVZ, 

- ponuka s možnosťou zriadenia veterných turbín na pozemkoch obce pri fotovoltaickej 

elektrárni – či má obec vôľu ísť do takého to projektu, 

- ukončenie spolupráce zo zberným dvorom Raslavice z dôvodu ukončenia zberného dvora, 

a možnosti prejsť pod spoločnosť KOSIT, ktorá momentálne zbiera a zneškodňuje TKO, 

podľa podmienok poskytnutých spoločnosťou,  

- rozhodnutie o spôsobe platby občanov za komunálny odpad, či prechádzame na množstevný 

zber alebo pokračujeme v paušálnom poplatku (možnosť navýšenia poplatku na 30,-€/osobu 

v roku 2025),  

- množstevný zber, odporúčanie počkať ešte rok, zberné spoločnosti čakajú na legislatívu, 

ktorá má upraviť spôsoby a sumy zneškodňovania TKO, taktiež chystá sa aplikácia, ktorá 

uľahčí výpočtov po prejdení na množstevný zber, 

- o výzve ÚPSVaR na detské ihriská, kde je podmienka spoluúčasti obce 10% - či podať 

žiadosť,  

- o povinnosti obce do konca roka 2024 zabezpečiť do obce defibrilátor a priestore pre 

umiestnenie, 

- o termíne posedenia s dôchodcami, ktoré sa uskutoční 20.10.2024 o 1500 hodine. Informoval 

ich o programe, k čomu poslanci dali návrh k programu kvíz pre dôchodcov. Pozval 

poslancov na účasť na tejto akcii aj s partnermi. 

- o možnosti vianočného príspevku pre dôchodcov, resp. balíčka aby sa o tom začalo 

uvažovať ako a či to chceme riešiť, 

- privítanie detí do života – kedy, koľko detí, aký darček, program a pozvánka,  

- vianočná akadémia 15.12.2024,  

- o žiadosti od priateľov zborovského hradu o finančný príspevok či chceme poskytnúť. 

- poslanec Findiš sa v bode rôznom informoval na to ako a kedy chceme riešiť kanál pri 

domoch Lenárt-Voľanský. V rozprave sa zhodli urobiť to na vlastné náklady, dať naceniť 

ponuku pánovi Lipkovi a možnosti realizácie. 
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16.  Interpelácia poslancov 

V bode interpelácie poslancov sa informoval: 

Poslanec Ing. Skonc: 

- prečo pán Meščan neodstal odpoveď na svoju žiadosť o vrátenie podielu zo spoločnej 

prístupovej ceste. Starosta mu vysvetlil problematiku o ktorú ide. Pri rozprave navrhli zvolať 

stretnutie všetkých zúčastnených strán a navrhnúť riešenie vyhovujúce všetkým stranám a dať 

pánovi Meščanovi odpoveď. 

- informoval sa o pieskovisku pri škôlke. Starosta ho informoval, že piesok je vyčistený 

materiál plachty je zabezpečený a je to v procese realizácie. 

- pýtal sa či boli riešené schody na OcÚ. Starosta mu odpovedal, že schody boli obrúsené do 

čista a natreté farbou. Hrdza je už hlboko a náter nepomohol, hrdza začína vychádzať znova 

na povrch. Bude potrebné v budúcnosti hľadať iné riešenie. 

- navrhol pred zimou prebrúsiť a natrieť všetky lavičky v obci. 

- riešenie novej umývačky. Starosta ho informoval, že umývačka sa kúpila a šla z režijných 

nákladov školskej jedálne. Poslanci si mysleli, že išlo o umývačku do kuchyne OcÚ. 

- pýtal sa ako sa pokračuje so zmluvami za hrobové miesta. Starosta ho informoval, že 

zmluvy za tento rok ktoré sú od prijatia VZN sú už nachystané. Zmluvy spätne budú chystané 

priebežne. 

- pýtal sa ako to pokračuje so zmluvou s p. Silvestrim. Starosta mu odpovedal, že zmluvu pán 

Silvestri dostal avšak odpoveď od neho neprišla. Pravdepodobne čaká na schválenie ÚP.  

- akcie:  Obecný ples - Starosta poskytol informáciu, že predbežný termín plesu je 1.3.2025. 

              Pinpong – návrh poslanca Haroma: možnosť spojenia s okolitými obcami a urobiť 

turnaj. 

              Obecná zabíjačka – urobiť vonku, ako v minulosti, postaviť stany, určite nie v sále 

kultúrneho domu. 

Poslanec Harom: 

- sa opýtal na opravu balkóna v 12 BJ v byte p. Geciovej. Zohnal firmu ktorá by to urobila. 

Starosta mu odpovedal, že samozrejme je za, nech mu poskytne kontakt a dohodnú sa. 

- rigol pri dome poslanca Haroma, či sa s tým dá niečo robiť, pretože ak prídu mrazy bude 

z toho klzisko, využiť materiál, ktorý je k dispozícií. 

Poslanec Ing. Labanc: 

-čo s rúrami v časti Zadepče, ktoré nie sú uložené v rigoloch. Poslanec Vasičkanin mu 

odpovedal, že to robí on vo svojom voľnom čase.  
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17.  Diskusia 

Pani Ľalíková sa informovala o tom, prečo je vypnuté osvetlenie pri dome pána Jozefa 

Nováka. Starosta jej odpovedal, že osvetlenie bolo vypnuté na základe uznesenia, ktoré 

schválili poslanci o vypnutí osvetlenia v predmetnej časti obce. Spýtala sa prečo ak je 

oprávnene mať zapnuté osvetlenie, prečo nie je zapnuté. Odpovedal, že si to overil 

u právnikov či pochybil a nepochybil, takže osvetlenie bude zapnuté.  

18.  Záver 

Starosta obce sa poďakoval prítomným za účasť a týmto bol oficiálny program rokovania 

Obecného zastupiteľstva obce Kobyly ukončený. 

 

 

 

 

 

 

Zapísala:  Ing. Veronika Kundrátová......................................... 

 

Starosta obce:  Ing. Jozef Šoltys........................................................ 

 

Overovatelia:  Ing. Marek Juskanič................................................ 

 

Ing. Peter Skonc........................................................ 

 

 

 

V Kobylách, dňa: 11.10. 2024 

 

 

 

 

 

 
 


